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Burmistrz Miasta 

ZAPYTANIE 

 

Na moje zapytanie złożone na sesji Rady Miasta dotyczące spełnienia 

wymaganego  osiągnięcia ustawowego poziomu recyklingu odpadów, otrzymałem 

odpowiedź , że na obecną chwilę nie osiągamy wymaganego poziomu i nie 

jesteśmy w stanie określić czy poziom ten osiągniemy w kolejnych latach.  

Z powyższego wynika, że miasto nie podjęło stosownych działań zmierzających do 

wypracowania metody ,która pozwoliłaby  ten stan rzeczy naprawić, co przyjmuję 

z ubolewaniem. Informacja Pana Burmistrza w tej sprawie, że zapłacimy karę                       

w wysokości kilkuset tysięcy zł jest dla mnie zdumiewająca, ponieważ Pan 

Burmistrz chyba zdaje sobie sprawę, że za taki stan rzeczy zapłacą nasi 

mieszkańcy.  

W niniejszym temacie proszę o udzielenie mi  następujących informacji :      

1)    z jakimi firmami na terenie naszego miasta zajmującymi się skupem surowców 

wtórnych (metale, szkło, tworzywa, makulatura) miasto podjęło współpracę w celu 

wliczenia tych surowców do wskaźnika poziomu recyklingu  i jak przekłada się ta 

ilość ( proszę tę ilość podać w rozbiciu) procentowo na uzyskany wskaźnik 

recyklingu. 

2) Proszę odpowiedzieć także na pytanie :  

Czy odpady BIO z przydomowych kompostowników wliczane są do wskaźnika 

recyklingu. Jeżeli tak, to w jakiej ilości . Proszę też odpowiedzieć : W jaki sposób  

uzyskuje się te dane od mieszkańców i jak to wpływa ( procentowo ) na uzyskany 

wskaźnik recyklingu. 

 

                  

 

 

 


